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Zdravje, sneg,
ceste...

29. november. Praznik republike. Letos mi-
neva 35 let od drugega zasedanja Avnoja.
Dan, ko smo še posebej ponosni na svojo do-
movino, dan, ko smo še posebej srečni, da
ilvimo v svobodni, socialistični, neuvrščeni
Jugoslaviji.

29. november. Vsako leto ob tem prazniku
slavlmo številne delovne zmage. Z njimi hi-
timo k še hitrejšemu napredku. Odpiramo
nove tovame, nove ceste, nove vrtce . . . Sreč-
ni in veseli smo ob takih pridobitvah, ki smo
jih zgradili s skupnimi napori in ki nam bo-
do prinesli še boljši jutri.

29. november. Letos je bila to sreda. Praz-
nična sreda. Praznični četrtek. Za mnoge je
bil tudi petek praznieen. Pa še sobota in ne-
delja. Za inarsikoga je bilo to pet prostih dni.
Dovolj časa za proslavljanje našega največ-
jega praznika. Nekateri so ga praznovali do-
ma, drugi na morju, tretji na smučeh na tu-
jih smučišeih. In kje vem še vse.

Vse to nam pomeni 29. novemiber — praz-
niik republike. Tudi letos ni bilo nič drugače
kot prejšnja leta. Spet smo bili veseli, sreč-
ni, razigrani, zadovoljni, da smo lahiko praz-
novali 29. november v miru, svobodi, da ži-
vimo tako dobro kat živimo. In to kljub te-
mu, če smo še pred nekaj dnevi godmjali,
ko se je podražil bencin, če se moramo voziti
po raznih obvozih v kolonah, ki se ipremiikajo
s polževo hitrostjo, če je taiko kot abičajno
na predpraznični dan ponekod zmanjkalo
kmha, če nismo zadavoljni s tem in onim.
Malce potožimo in ponergamo, toda vendar-
le smo srečni s svojim načinom življenja.

BRALCEM
IN SODELAVCEM
JAVNE TRIBUNE
ISKRENO ČESTITAMO
ZA 29. NOVEMBER -
DAN REPUBLIKE

Vsak si ob prazniku želi kaj posebnega.
Skušali smo zvedeti y naključni predpraznič-
ni anketi, kaj si želijo štirje občani — tako
v zasebnem kot v javnem življenju. Povedali
so:

FRANC POGAČNIK, upokojenec: »Kaj si
naj bi drugega želel kot čimveč zdravja. Še-
le ko je človek bolan ve, kolilko mu zdravje
pravzaprav pomeni. In če je zdravje, potem
se da marsikaj narediti.

Po drugi strani pa si želim, da bi kančno
spet laltko hodil po lepo urejenih cestah, kaj-
ti davolj mi je že vseh teh razkopanih cest,
pa raznih obvozov, jarkov vsepavsod. Saj
vem, da se cesit drugače ne da narediti, pa
kljub tamu . . . Sicer pa želkn vsem šiškar-
jem veliko sreče.«

JOŽE PLEŠEC, dijak: »Ko bi vsaj padel
sneg in bi se začela zimska smučarska sezo-
na. Sem namreč navdušen smučar in komaj
čakam, da bom lahko začel smučati. Pa uspeh
v šoli si seveda tudi želim, čeprav vem, da
bo ta odvisen predvsem od moje volje za
učenje.

Ko bi imeli mladi v Ljubljani več možno-
sta za zabavo, tudi ne bi bilo napačno. Sta-
nje, kakršno je sedaj, ni prav zadovoljivo.«

DRAGA JEZERŠEK, upokojenka: »Zdrav-
je je glavni cilj vsaikega človeka, taiko tudi
mene. Vse oisitalo pride potern.

Ko bi v Ljubljaini čimprej zigradili vse te
ceste, ki so sedaj raakopane, bi bilo zelo raz-
veseljivo. Saj človeik nikamor več ne pride. Z
osebndm avtamobilam sploh ne, je hitreje z
inestnicn avtobusom. Želim si, da bi bili Jjud-
je zadovoljni in da bi bilo čimmaiij raznih
nesreč.«

AJVICA ŽIGON, komercialist: »Predvsem
si želim, da bi se pozdravil oče, ki je sedaj
zelo bolan.

V Ljubljani marsikaj delamo, toda obču-
tek imam, da se stvari prepočasi zboljšujejo.
Če bi lahko pospešili tempo izboljševanja raz-
mer v Ljubljani, bi bila to vsekakor velika
pridobitev za Ljubljančane.«


